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Protokół nr XXXII / 17 

z sesji Rady Gminy Brody 

odbytej w dniu 29.12.2017r. 

 
1. Otwarcie obrad XXXII Sesji Rady Gminy Brody. 
 
Przewodniczący Rady  p. Lech Kossak o godz. 1003 otworzył obrady XXXII Sesji Rady 
Gminy Brody.  
Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  
Na 15 radnych, obecnych było 14. Nieobecny radny p. Marek Rubin. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jest władna do podejmowania uchwał. 

Spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.   

M. Tracz proponuje przesunąć pkt. 7 na początek. 

Przewodniczący Rady -  to można ująć w pkt 3 w informacjach Z-cy Wójta. 
Jednogłośnie zatwierdzono program sesji z powyższą zmianą. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Brody. 

Do protokołu nie zgłaszano uwag 
Za przyjęciem protokołu głosowano jednogłośnie. 

3. Informacja Z-cy Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Z-ca Wójta – przekazał radnym sprawozdanie na piśmie w materiałach sesyjnych, oraz 
poinformował o bieżących sprawach:  
- W dniu 20.12.2017r. spotkał się z szefami WIOŚ w sprawie sytuacji w DEKO PROCES w 
Brożku.  Jest propozycja, zaproszenia na komisje w styczniu właściciela obiektów oraz  
przedstawicieli WIOŚ, by przedstawili aktualną sytuację zakładu. 
- 27.12.2017r. spotkał się ze współwłaścicielami świetlicy w Datyniu. Oni zaproponowali 
przekazanie swojej części dla gminy za darmo. Można się nad tym zastanowić i 
przedyskutować to na komisjach. 
My daliśmy do opracowania dla radców prawnych umowę na remont dachu. 
- 28.12.2017r. spotkał się z delegacją mieszkańców Lasek w sprawie remontu drogi. 
Jest to droga leśna, nie gminna. Wystosował pismo w tej sprawie do właściciela czyli 
Nadleśnictwa. Zadeklarował spotkanie mieszkańców z Nadleśnictwem. 
W podobnej sprawie rozmawiał z mieszkanką J. Dolnych.  
Na remont drogi Brody – J. Dolne  dostaniemy dofinansowanie To należy przedyskutować na 
komisjach. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu mieszkance J. Dolnych p. Demiańczuk, która zapytała 
czy ta inwestycja  na pewno będzie realizowana. 

Z-ca Wójta – są szanse, że to będzie zrealizowane. Zostaną jakieś oszczędności z Datynia. 
Sprawę należy przedyskutować na komisjach. 

Pani Skarbnik - do Urzędu Wojewódzkiego złożyliśmy wniosek na Datyń. Nie złożyliśmy 
wniosku na J. Dolne. Będzie określony termin na tą inwestycję, w styczniu ma być 
odpowiedź. 

M. Rudnicki – problemem są środki finansowe, ale nad tym należy popracować. 

Przewodniczący Rady – temat będzie analizowany na komisjach. 
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Z-ca Wójta  
-  dzisiaj podpisana została  umowa z PUM Gubin  i od 1.01.2018r.  nasze śmieci będzie  
   wywoziła firma z Gubina. Dotychczasowe pojemniki będą akceptowane. 
-  13.12.2017r. uprawomocnił się wyrok w spr. uchwały dot. p. Deki, który może już 
   inwestować. 
-  dwa dni temu przyjęliśmy lokal po ośrodku zdrowia w Bieczu 
-  na komisje zostaną przekazane informacje dot. firmy, która chce zagospodarować obiekty 
   po DART.   

M. Tracz –  19.12.2017r. odbyło się spotkanie  w sprawie projektu rewitalizacji gminy Brody.  
Czy tym projektem będą objęte tylko te 3 miejscowości wcześniej ustalone ? 

Z-ca Wójta – zgodnie z wymogami musi być 30%  obszaru  czyli wytypowano część Brodów, 
Biecz, J. Dolne. 

M. Tracz 
-  czy wzrosłą stawka za wywóz nieczystości, 
- czy firma DEKO PROCES ma zezwolenie na przetwarzanie plastików, czy mają również 
  decyzję na inną działalność 

Z-ca Wójta – za śmieci obowiązywać będzie stara stawka 
- firma ma 3 decyzje , m.nnymi na przetwarzanie odpadów 

R. Janczewski – 8.12.2017r. było spotkanie w spr. projektu modernizacji drogi powiatowej 
Janiszowice – Mielno. Jakie decyzje zapadły w tej sprawie? 
- czy to już zamknięta sprawa z firmą  DEKA ? 

Z-ca Wójta  
– w lutym nastąpi rozstrzygnięcie konkursu przez Starostwo . Będzie to odcinek Janiszowice   
Mielno tylko do granicy powiatu krośnieńskiego.  
- wyrok jest prawomocny i firma DEKA może realizować swoje plany. 

Przewodniczący Rady – zmieniła się firma odbierająca odpady, czy w umowie mają takie 
same parametry, zapisy   jakie miała stara firma? 

Z-ca Wójta – będzie to podobna działalność, jaką robiło Lubsko, nie powinno być zmian. 
Zadeklarowali przeprowadzanie wyrywkowych kontroli odpadów. 

R. Łyczakowski – w grudniu było spotkanie w spr. budowy drogi w Brodach.  Czy są 
rozliczane materiały, które są rozwożone w różne strony. 

Z-ca Wójta – zakończenie robót powinno nastąpić w styczniu. Rozliczeniem  materiałów 
zajmuje się inspektor nadzoru, który sporządzi protokół końcowy zakończenia robót. 
 

4 . Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący Rady  
- 4.12.2017r. – wspólnie z  Z-ą Wójta  był na spotkaniu w starostwie dot. podsumowania 
   inwestycji powiatowych 
- 5.12.2017r. w Urzędzie Gminy podpisywał uchwały sesyjne, 
- 7.12.2017r. z radcą prawnym Urzędu analizowali podanie dot. wygaśnięcia mandatu  
  radnemu, 
- 11.12.2017r. uczestniczył w posiedzeniu komisji budżetu 
- 12.12.2017r.                  ‘’                          komisji oświaty 
- 14.12.2017r. ustalał porządek obrad dzisiejszej sesji. 

M. Tracz - Komisja budżetu obradowała 11 i 13 grudnia 2017r.  
Wnioski komisji radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 

M. Kowalski – komisja oświaty miała posiedzenie  12.12.2017r. – przewodniczący odczytał  
wnioski komisji. 
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M. Tracz – na komisję budżetu zaproszono radnego powiatu p. Edwarda Bojko, który nie 
przyszedł na spotkanie. 
 

6. Podjęcie uchwał w sprawie      

     - projektem uchwały  w spr. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
      mienie  komunalne Gminy Brody w trybie przetargu  (dz. 4/10 ) 

Do uchwały nie zgłaszano pytań. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych , 1 wstrzymał się od głosu. 

     - projektem uchwały  w spr. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
       mienie  komunalne Gminy Brody w trybie przetargu  (dz. 4/11 ) 

Do uchwały nie zgłaszano pytań. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych , 1 wstrzymał się od głosu. 

     - ustalenia planu pracy  Komisji  Budżetu i Mienia Komunalnego  na 2018  rok. 

Do uchwały nie zgłaszano pytań. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie. 

     - ustalenia planu pracy  Komisji  Oświaty, Spraw Społecznych i Porządku 
       Publicznego  na  2018 rok. 

Do uchwały nie zgłaszano pytań. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie 

     - ustalenia planu pracy  Komisji  Rewizyjnej na 2018 rok. 

Do uchwały nie zgłaszano pytań. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie 

     - ustalenia planu pracy  Rady Gminy Brody  na 2018 rok. 

Do uchwały nie zgłaszano pytań. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie 

     - zmiany uchwały budżetowej Gminy Brody na 2017r. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że budżet przepracowano na komisjach oraz na spotkaniu 
radnych przed sesją. 
Do uchwały nie zgłaszano pytań. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 3 wstrzymało się od głosu. 

     - zmiany  WPF Gminy Brody na lata 2017-2027 

Do uchwały nie zgłaszano pytań. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 3 wstrzymało się od głosu. 

     - ustalenie wykazu wydatków  niewygasających z upływem roku budżetowego 2017,  
       oraz  planu finansowego tych wydatków 

Do uchwały nie zgłaszano pytań. 
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie 
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     - uchwały budżetowej Gminy Brody na 2018r. 

Pani Skarbnik stwierdziła, że R.I.O. zaopiniowała budżet pozytywnie z małą uwagą, która 
została poprawiona. 
W treści uchwały budżetowej i WPF  należy zmienić podstawę prawną ustawy o finansach. 
Budżet zawiera dochody w kwocie 17.157 tys. zł., wydatki w kwocie 20.408 tys. zł. 
Wynika z tego, że jest to budżet deficytowy. 
Planowane są inwestycje: 
- remont przedszkola w Brodach ( 1.710.516,00 zł.) 
- budowa sieci wodociągowej i kanaliz. W Datyniu ( 4.522.816 zł. ( po przetargu wartość jest  
  inna) 
- rewitalizacja obszarów wiejskich ( 94.750,00 zł. z tego 9.475,00 z naszego budżetu))  

M. Tracz  
- w dz. 751 –  przedszkole, czy kwota pozostanie bez zmian? 
- dz. 710 –proponuje dopisać „ocena i aktualizacja studium” i przystąpić do realizacji. 
  Możemy na to uzyskać środki. 

Z-ca Wójta – nie mamy określonej kwoty na to zadanie, nie wiemy ile trzeba będzie dołożyć 
z naszego budżetu. 
Możemy przyjąć budżet, jeżeli będzie taka potrzeba to zmiany ustalimy później. 

M. Tracz – wycofał swój wniosek do budżetu. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały budżetowej. 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych , 1 wstrzymał się od głosu. 

- uchwalenia WPF Gminy Brody na lata 2018 - 2034 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały  
Za podjęciem uchwały głosowano jednogłośnie.  

7. Wnioski i interpelacje radnych. 

M. Tracz –prosi o wysłanie wniosku do nadzoru budowlanego Starostwa, by zajęli się . drogą  
w Kumiałtowicach  

Z-ca Wójta – może należy najpierw porozmawiać o tym . 

Przewodniczący Rady proponuje najpierw spotkać się z radnym powiatu i dopiero później 
do Starosty. 

Z-ca Wójta również jest takiego zdania, najpierw zaprosić radnego p.Bojko na komisje, a 
później powiadomić Starostę. 

M. Tracz – zgodził się na tę propozycję. 

M. Kowalski  
- należy zabezpieczyć budynek po dawnej gospodzie w Brodach, 
- co z odprowadzaniem wód opadowych z budynków  przyległych do nowo budowanej drogi 
  w Brodach 

Z-ca  Wójta  
- budynek po gospodzie – trwałą batalia o odszkodowanie z PZU, zleciliśmy firmie 
  wykonanie prac, czekamy na realizację. 
- w sprawie  zainstalowania rynien rozmawiał z radcą prawnym , będzie opracowane pismo o 
  wypełnianiu obowiązków właścicieli w zakresie odprowadzania wód opadowych 

R. Janczewski – chce uczestniczyć w spotkaniu z firmą, która chce przejąć nieruchomość 
po szlifierni. 

Z-ca Wójta – spotkanie ma być w styczniu. 
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Rozmawiano z WIOŚ, który sugerował zachować ostrożność we wpuszczaniu firmy 
podobnej do już istniejącej. 
 
R. Łyczakowski  
- zgłosił popękany asfalt na drodze powiatowe od piekarni w stronę szkoły, 
- sprzątanie drogi powiatowej- raz w roku to za mało, latem jest zarośnięte pobocze, 
- na budynku biblioteki woda leje się po ścianie  zamiast po rynnie 

Z-ca Wójta  
– w zakresie dróg powiatowych wystąpimy z pismem do Starosty. 
-  sprawę budynku biblioteki przekażemy dla Dyrektor Biblioteki 

M. Maszkowski – na komisji rozmawiano o stworzeniu Zespołu Szkolno-Przedszkolnego. 

Z-ca Wójta – nad tym jeszcze się nie zastanawiano. 
Z-ca Wójta podziękował pani Skarbnik oraz radnym za pracę nad budżetem. 
 

8. Wolne wnioski 

Przewodniczący Rady  -  na sesję przybyli przedstawiciele Rady Sołeckiej  Biecza, którzy 
zwrócili się z prośbą o  przekazanie im pomieszczeń po ośrodku zdrowia w Bieczu . 

A. Turowski - nie mają miejsca na kotłownię, na kuchnię, na składowanie podręcznych 
rzeczy. Chcą w 2018r.  rozpocząć remont świetlicy, chcą wybrać wykonawcę. Nie proszą o 
dodatkowe środki, remont tych pomieszczeń zrobią ze środków funduszu sołeckiego. 

9. Zamknięcie obrad Sesji.    

O godz. 1030  Przewodniczący Rady p. Lech Kossak  zamknął obrady XXXII sesji. 

Protokołowała 
Mirosława Dudziak 

 


